



CANADIAN OPEN WATER SWIMMING TRIALS

Swimming Canada is pleased to announce a Memorandum of Understanding (MOU) has been signed with the Cayman Islands Aquatic Sports Association for the delivery of the 2019 Canadian Open Water Trials.

The Canadian Open Water Trials are to be held in the Cayman Islands on Saturday, April 27, 2019, with a rain date of Sunday, April 28, 2019.

EVENT DETAILS

Date:	Saturday April 27 th , 2019 (backup date: Sunday April 28 th)
Pre-event training:	April 24 – 26, 2019
Entry Deadline:	Monday, April 15, 2019
Check-in:	5:30 AM with medical check
Race:	7:00 AM Men's Start & 7:10 AM Women's Start
Course:	10km (6 x 1.66 loop); Start and Finish at Governors Square

A full technical package will now be finalized and shared in the coming month.

ESSAIS CANADIENS D'EAU LIBRE

Natation Canada est heureux d'annoncer qu'un Mémorandum de compréhension a été signé avec l'Association des sports aquatiques des îles Caïmans pour l'organisation des Essais canadiens d'eau libre 2019.

Les Essais canadiens d'eau libre 2019 auront lieu aux îles Caïmans le samedi 27 avril 2019, reportés au dimanche 28 avril en cas de force majeure.

Détails de l'évènement

Date :	Samedi 27 avril 2019 (autre date : dimanche 28 avril)
Entraînement pré-évènement :	24-26 avril 2019
Date limite d'inscription :	Lundi 15 avril 2019
Enregistrement :	5 h 30 avec contrôle médical
Course :	Départ des hommes : 7 h ; départ des femmes : 7 h 10
Parcours :	10 km (6 tours de 1,66 km) ; départ et arrivée au Governors Square

Une trousse technique complète est en cours de finalisation et sera mise en circulation le mois prochain.